
 

 

 

 
 

Advies van de Adviescommissie Sociaal Bestuurlijk 
 

 
Datum 
commissievergadering 

11 januari 2018 

Onderwerp Bedrijfsplan BLOU 

Volgnummer 2017-99 

Advies commissie Bespreken 

Standpunten fracties Over het algemeen vindt men samenwerking op ICT gebied 
een goede zaak. De SP-fractie vindt dat door het 
onderbrengen van informatiemanagement binnen BLOU de 

klassieke valkuil dreigt: IT bepaalt wat de organisatie krijgt 
en in welke volgorde. Met de nu gekozen structuur wordt de 
harmonisatie van zowel IT-diensten als van primaire en 

secundaire taken ingezet. De SP pleit voor een blijvende 
scheiding tussen vragende en aanbiedende partijen. De GR 
BLOU moet een model GR worden waarbij de controlerende 
rol van de raad goed georganiseerd is. D66 wil daarnaast 

aandacht voor bewaking van meerkosten. Volgens de VVD 
heeft het college op eigen initiatief besloten een onderzoek 
op te zetten naar ICT samenwerking met buurgemeenten. 
De raad heeft zich niet kunnen uitspreken over dit 
onderzoek. Men kiest bij de samenwerking voor een 
evenredige stemverdeling: dit is niet terug te vinden in de 
financiële verdeling. In het licht van de door de verwachte 

herindelingen vindt de VVD een centrumregeling een 
stabielere en minder risicovolle manier van samenwerken. Is 
er gekeken naar een andere vorm van samenwerking? 
Wat betreft de VVD mogen er geen onomkeerbare zaken 
uitgevoerd worden totdat de raad een besluit neemt over 
BLOU. De raad dient de leiding te behouden en niet buiten 

spel gezet te worden. CDA wil invloed en rol van de raad 
borgen. Ook moet er een exit-strategie komen. GroenLinks 
ziet de risico's. VDG vindt het onderwerp nog niet rijp voor 
besluitvorming. Er moet een zienswijze komen terwijl het 
totaalplaatje inclusief transitieplan en financiële 
onderbouwing ontbreekt. De fractie voelt zich een fuik 
ingetrokken waarbij geen weg terug is. Men wil pas een 

besluit nemen als men de standpunten van alle betrokkenen 
(o.a. de OR) kent.  
De meeste fracties geven aan dat de raad financieel niet 
weet waar men aan toe is. Men wil een kostenplaatje van 
BLOU inclusief toekomstige investeringen.  
SP, VVD en VDG zijn kritisch en bereiden een zienswijze 
voor. De fracties van de PvdA, D66 en GroenLinks zijn 

positief kritisch. Deze partijen willen het onderwerp nog in 
de fractie bespreken en eventueel met een zienswijze 
komen.  CDA ziet kansen om dit onderwerp 
gemeenschappelijk op te pakken. 

De fractie van Beter Oss adviseert positief over het voorstel.  
Datum raadsvergadering 25 januari 2018 

 

 


